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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Nagy Márton István, nemzetgazdasági miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért várnak fél évet a végrehajtási törvény 
módosításával? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

A  Nemzetgazdasági  Minisztérium  tavaly  novemberben  megjelent  közleménye  szerint
méltányosabbá  válhatnak  a  végrehajtási  szabályok,  mivel  az  alacsonyabb jövedelmű társadalmi
csoportok  még  hatékonyabb  védelme  érdekében  a  Kormány  kezdeményezte a  bírósági
végrehajtásról szóló 1994. évi LIII. törvény módosítását. A kezdeményezés értelmében a jelenlegi,
60 ezer forintos mentesített összeghatárt a Kormány a mindenkori nettó minimálbér 60%-ára emeli,
amely jelenleg 106.450 forintot jelent.

A közlemény alapján sok ezer végrehajtásoktól szenvedő magyar ember gondolta azt, hogy egy
kicsit fellélegezhet a népnyúzók terhe alól, azonban a hivatkozott rendelkezések csak július 1-jétől
lépnek  hatályba.  Előzőek  miatt  a  letiltástól  mentes  összeg  családi  adókedvezményre  történő
kiterjesztését  is  álszent  dolog tartjuk,  hiszen az egy összegben történő visszaigénylés határideje
július 1-je előtt lejár, ily módon ettől az összegtől is megfosztják a családokat.

A fentiek alapján kérem Tisztelt Miniszter Úr válaszát azzal kapcsolatban, hogy:

• Miért nem lépett életbe a törvénymódosítás azonnal vagy január elsején?
• Miért kell a nehéz sorsú családoknak még egy fél évig szenvedni?
• Tervezik-e a szabályozásnál alkalmazni az Önök által előszeretettel alkalmazott 

vészhelyzeti rendelkezést, hogy minél hamarabb életbe lépjen a törvénymódosítás?
• Tervezik-e ennek az összegnek inflációarányos további emelését, hogy a végrehajtás alól 

mentesített rész valóban megfelelő fedezetet nyújtson az érintett adósok megélhetési 
költségeire?

• Tervezik-e a törvény ezirányú módosítását?
 



Tisztelettel: 

Toroczkai László
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